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VEŘEJNÁ ZASEDÁNÍ
ZASTUPITELSTVA OBCE

Konají se vždy druhé pondělí v měsíci od 18:00
hodin střídavě ve všech třech obcích.

Rozpis listopad 2011 – leden 2012:

��14. 11. 2011 – Vlkaneč, zasedací místnost OÚ
��12. 12. 2011 – Kozohlody, sál obecního domu č.p.22
�� 9. 1. 2012  – Vlkaneč, zasedací místnost OÚ

V nové lokalitě za mateřskou školou ve Vlkanči se 
ještě nachází 2 volné stavební parcely o výměrách

1034m2 a 1137 m2 
V případě zájmu o bližší informace kontaktujte 
OÚ Vlkaneč, tel.: 327 391 106

DVĚ VOLNÉ
STAVEBNÍ PARCELYSTAVEBNÍ PARCELY
VE VLKANČI

Slavnost Dožínek, kterou pořádá obec Vlkaneč každoročně po-
slední sobotu v srpnu, patří už neodmyslitelně k závěru léta. Po-
prvé si mohli místní občané posedět u kávy, dožínkových koláčků 
a chutných jednohubek v roce 2007. Tehdy se konala tato slav-
nost na počest úspěchu v soutěži Vesnice roku, kdy naše obec 
získala „Oranžovou stuhu“ za spolupráci se zemědělskými sub-
jekty. Co si máme představit pod pojmem „spolupráce se země-
dělskými subjekty“? Byla to hlavně dokončená pozemková refor-
ma v našich obcích. Její příprava a jednání o novém přeparcelo-
vání pozemků zemědělských družstev, obce a soukromých vlast-
níků si vyžádala opravdu mnoho spolupráce a trpělivosti všech 
zúčastněných, za což jim dodnes patří dík. S reformou je spojen 
i vznik nových přístupových cest k pozemkům, biocenter a bio-
koridorů podél nich. Tady patří dík zase obecním pracovníkům a 
místním drobným zemědělcům za jejich udržování. Za pomoc při 
práci v obecních lesích a údržbě rybníků nesmíme zapomenout 
poděkovat všem místním spolkům.
Když to tak shrneme je slavnost dožínek takovým každoročním 
poděkováním za práci místních občanů, a protože se koná na 
konci léta, je zároveň i rozloučením s prázdninami pro děti. Sna-
hou je, aby se lidé sešli, společně si vypili kávu a popovídali si, 
pojedli něco dobrého, shlédli připravený program a příjemně se 

pobavili. Rituálem při posvěcení věnce v kostele a sousedským 
posezením se tak každému z nás snad připomenou tradice ves-
nice a naše důvody, proč tu chceme žít.

(Bohumila Semrádová, Kozohlody) 

DOŽÍNKY 

 � Tradiční dožínkový věnec nesli tentokrát  
Anna Horáková a Ondřej Burian

USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
V té to rubrice pravidelně předkládáme usnesení ze zastupitelstev obce. Z důvodu obsáhlosti, jsou umístěny pouze odstavce – Zastupi-
telstvo obce ukládá. Kompletní zápisy ze zastupitelstev jsou k dispozici buď na obecním úřadu nebo na internetových stránkách obce.

Usnesení z 8. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 11.7.2011 ve Vlkanči
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Pavlas Stanislav, Novák Oldřich ml., Semrádová Bohumila, Volenec Jiří, Ze-
lená Marie 
Omluvení zastupitelé: Janáček Zdeněk, Löwy Radek
Přítomní občané: 2 
Zapisovatel: Semrádová Bohumila
Ověřovatelé zápisu: Novák Oldřich ml., Volenec Jiří Pokračování na str. 2
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Vážení občané, milí čtenáři,
na pravidelné vydání našeho „Zpravodaje“ jsme si zvykli a mě 
připadla milá povinnost prostřednictvím těchto stránek poblaho-
přát našim spoluobčanům k jejich významným životním jubileím.
Písemná  přání  od nás dostali: p. Burian J., p. Broumová I.,p. Ši-
merka J., p. Chámová B., p. Kocián J., p. Štěpánek J., p. Svitáko-
vá L., p.  Brandejský V., p. Nováková M. a p. Zelený V.
Osobně jsme společně se starostou OÚ p. Pavlasem popřáli p. 
Svitákovi J., p. Kovandovi V., p. Zavadilovi K. a p. Bezděkové R., 

která je nejstarší obyvatelkou Vlkanče. Všem přeji ještě jednou 
hodně zdraví, klidu a pohody od dalších let. 
Jelikož se opravuje Dusíkovo  divadlo v Čáslavi, SPOZ nebude le-
tos organizovat  návštěvu divadla. Pokusíme se to Všem vyna-
hradit v příštím roce.
Jsou před námi poslední 3 měsíce roku 2011 a tak Vám všem 
přeji klidný podzim a těšení se na nejkrásnější svátky v roce.

(Marie Svitáková, Kozohlody)

Naši 
oslavenci:

SBOR PRO OBČANSKÉ ZÁLEŽITOSTI

Zastupitelstvo obce ukládá: 
� Uzavřít dodatek k nájemní smlouvě s paní K., který bude řešit snížení výměry pronajatého pozemku p.č.650/2 v k.ú.Přibyslavi-

ce o prodanou část 798m2 manželům L.
� Zajistit výměnu části soukromého pozemku za část obecního pozemku, jedná se cca o 16m2, s tím, že náklady na geometric-

ké zaměření hradí žadatel.
� Prozatím účtovat vodné a stočné školního bytu dle směrných čísel VHS. V případě, že je byt napojen na jednu samostatnou vo-

dovodní větev, bude instalován domovní vodoměr a účtování bude probíhat dle konkrétní spotřeby.
� Uzavřít kupní smlouvu na soukromý pozemek 6000m2 (pole za drahou před Kameníkovými) p.č.1158/2 v. k.ú. Vlkaneč na 

stavební parcely.
� Sjednat pojištění starosty proti pracovnímu úrazu od společnosti Kooperativa, za cenu 2109,-Kč/rok.
� Uzavřít nájemní smlouvu s panem Š. na část pozemku p.č.1315/1 v k.ú. Vlkaneč za symbolickou cenu 1,-Kč/rok s podmín-

kou, že bude tento pozemek i nadále užívat jako travnatou plochu a bude jej pravidelně udržovat.
� Uzavřít dodatek k nájemní smlouvě s TJ Sokol Vlkaneč na sportovní areál za symbolickou 1,-Kč vč. údržby.
 
Usnesení z 9. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 12.9.2011 v Kozohlodech
Přítomní zastupitelé: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Löwy Radek, Pavlas Stanislav, Novák Oldřich ml., Semrádo-
vá Bohumila, Volenec Jiří, Zelená Marie 
Přítomní občané: 13 
Zapisovatel: Semrádová Bohumila
Ověřovatelé zápisu: Zelená Marie, Löwy Radek

Zastupitelstvo obce ukládá: 
� Vyplatit finanční příspěvek na pořádání zkoušek loveckých psů ve Vlkanči ve výši  500,-Kč. 
� Uzavírat od 1.9.2011  s občany, kteří se budou chtít nově připojit na místní inženýrské sítě (a v dané lokalitě nebude probíhat 

nová výstavba hlavních řadů), darovací smlouvu. Výše plateb zůstává nezměněna (připojení na veřejnou kanalizaci – 10.000,-Kč, 
na veřejný plynovod – 10.000,-Kč, na veřejný vodovod – 5.000,- Kč.

� Převést prostředky z dlouhodobého majetku na drobný majetek dle přiloženého soupisu.
� Provést úpravu zadání 2.změny ÚP obce.
� Podat žádost na Úřad pro zastoupení státu o získání 1/6 pozemku par.č.62/2 (o výměře 215m2) v k.ú. Přibyslavice do svého 

vlastnictví.
� Uvolnit finanční prostředky z rozpočtu obce na zakoupení 3 ks požárních hadic „B“ pro SDH Přibyslavice a SDH Kozohlody.
� Zakoupení CD se smuteční řečí pro oznamování úmrtí občanů rozhlasem.      (Bohumila Semrádová, Kozohlody) 

Pokračování ze str. 1

Zavadil Karel
75. narozeniny

Bezděková Rozálie
92. narozeniny

nejstarší občanka Vlkanče

Kovanda Václav
70. narozeniny

Sviták Jaroslav
90. narozeniny

Cvičení žen a dívek
TJ Sokol Vlkaneč pro Vás opět pořádá pravidelné cvičení pro všechny ženy a dívky. 

Cvičení začalo 4.10.2011 v 19.00 hod. a koná se vždy každé  úterý 
v budově základní školy.
Dle zájmu připravujeme i taneční aerobik, cvičení s overbaly, body styling a další.
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ZŠ a MŠ VLKANEČ
Během prázdnin všichni odpočívali a čerpali energii do nového škol-
ního roku. Užívali jsme si sluníčka a poznávali krásy naší země.
V sobotu 27. srpna vystoupila děvčata z kroužku aerobiku, pod ve-
dením Mgr. D.Altmannové, na dožínkách. Vystoupení se všem líbi-
lo a přispělo k radostné atmosféře posledních prázdninových dnů.
Ve čtvrtek 1. září byl slavnostně zahájen nový školní rok v ZŠ a 
MŠ. V letošním roce jsme přivítali 5 prvňáčků.

Pedagogický sbor pracuje od 1. 9. 2011 v tomto složení:
Mgr. Marcela Formánková  - ředitelka ZŠ a MŠ
Mgr. Dagmar Altmannová  - zástupce a učitelka ZŠ
Olga Jonášová - vedoucí učitelka MŠ, vychovatelka ŠD
Lucie Bernatová - učitelka MŠ, vychovatelka ŠD
Dana Poklopová - školnice ZŠ
Marcela Mrkvičková - školnice a kuchařka MŠ
Marie Bělohlávková - hospodářka ŠJ

Učitelský sbor je plně kvalifikovaný. Během roku se pedagogové 
dále vzdělávají např.v oblasti studia cizích jazyků,informační tech-
niky apod.,tvoří a doplňují školní vzdělávací program pro žáky v MŠ 
i ZŠ. ZŠ je zapojena do projektu EU „ Peníze do škol“.

Během měsíce září a října začnou pracovat v zájmové kroužky:
Výtvarný kroužek „Šikovné ruce“  - p. Bártová
Sportovní kroužek - p. Altmannová
Hra na flétnu (MŠ) -  p. Bernatová
Anglický jazyk (MŠ) - p. Říhová

Organizace vyučování v ZŠ:
I.   třída (1. a 3. roč.) 5 + 5 = 10 žáků, uč. Mgr. M. Formánková
II. třída ( 4. a 5. roč.) 5 + 3 =   8 žáků, uč. Mgr. D. Altmannová

Ve všech ročnících se vyučuje podle školního vzdělávacího pro-
gramu „Jen si děti všimněte, co je krásy na světě…“ 
Žáci ZŠ mají k dispozici při výuce 6 PC,s připojením k internetu.Bě-
hem výuky na nich plní úkoly ve vzdělávacích programech k jednot-

livým předmětům.V 5.roč. je nově zaveden povinný předmět Infor-
matika s dotací 1 h týdně.Cizí jazyk je vyučován povinně od 3.roč. 
Školní družina má 12 žáků a bude opět pracovat souběžně s MŠ 
v jejich prostorách. Školní jídelna má plnou kapacitu, tj. 40 stráv-
níků. V MŠ je přihlášeno 21 dětí ve věku od 3 let.
Celý školní rok nás čeká nejen učení, ale také plno tradičních 
akcí, na které se těšíme a zveme všechny k účasti.

V měsíci říjnu se bude konat tradiční drakiáda. Dne 31. 10. se 
uskuteční „průvod strašidelných světýlek“ – haloween. Na všech-
ny akce jste srdečně zváni.

Do nového školního roku 2011/2012 přeji všem žákům, rodi-
čům a učitelům hodně úspěchů při práci ve škole i při každoden-
ních činnostech. Ať máme v novém školním roce hodně „radost-
ných a slunečných dní“.
(Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč)

 � Školní výlet do Zruče nad Sázavou

SDH  VLKANEČ
Letošní léto nepřálo akcím pořádaným naší organizací. Pouťová 
zábava, která se měla konat 30. 7. 2011 byla z důvodu vytrvalé-
ho deště zrušena. Ani dožínkové počasí se moc nevyznamenalo. 
Ale spoustě malých dětí udělalo radost hrát si na hasiče a stří-
kat na plastové lahve. 4. 9. 2011 naši hasiči asistovali při zása-
hu na menším lesním požáru ve Vlkanči. 
1. 10. 2011 se ko-
nala posvícenská 
zábava. Hrála ka-
pela Universum. 
Účast byla velmi 
malá, protože se 
ve stejném datu 
konala spousta ji-
ných akcí. 
Čeká nás valná 
hromada (prosinec 
2011) a příprava 
na 120. výročí za-
ložení SDH ve Vl-
kanči.
(Michaela Časarová, 

Vlkaneč)

ČINNOST MÍSTNÍCH SPOLKŮ

 � Hrát si na hasiče, to se dětem líbilo

SDH  KOZOHLODY
Taneční zábava: Jako každý rok, tak i letos jsme uspořádali let-
ní taneční zábavu. Uskutečnila se v sobotu 6.srpna. Hrála hu-
dební skupina Universum. Zábava se měla konat venku na par-
ketě, protože však bylo nejisté počasí, uskutečnila se na sále 
v hospodě.

Okrskové námětové cvičení: V neděli 14.srpna jsme se zúčast-
nili okrskového námětového cvičení, které se uskutečnilo v Při-
byslavicích.

Cyklistický výlet: Po neustálých odkladech jsme poslední srp-
novou sobotu uspořádali výlet na kolech. První zastávkou výletu 
byly Tasice, kde jsme navštívili sklářskou huť Jakub.
Dnes již není v provozu, ale je otevřena pro veřejnost a patří 
mezi 12 nejvýznamnějších technických památek ČR. Prohlídka 
hutě byla doplněna zajímavým odborným výkladem. Po prohlídce 
této památky jsme pokračovali do cíle výletu a tím byla rozhledna 
Bohdanka. Tohoto výletu se zúčastnilo 21 cyklistů. Letošní výlet 
na kolech se velice líbil a již dnes se plánuje trasa pro příští rok.

Vnější omítka hospody: Celé toto období jsme pokračovali na 
zhotovení nové fasády na hospodě. Byl proveden nátěr již při-
pravených zdí. Dále byla zhotovena Pokračování na str. 4
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nová omítka druhého štítu a zdi do dvora. Stávající omítka na 
 přístavbě hospody byla upravena pro nátěr. V současné době se 
provádí poslední nátěry zdí. Také jsme postavili nový komín, pro-
tože ten starý byl ve velmi špatném stavu.

Plánované akce:
 Dokončit úpravu fasády
28.10. 2011 Vepřové hody

19.11. 2011 Kateřinská taneční zábava v obecním domě, 
 hrají Starý Klády

25.11. 2011 Výroční valná hromada

27.11. 2011 Postavení a slavnostní rozsvícení vánočního 
 stromu u křížku

18.12. 2011 Vánoční koncert v místním kostele

31.12. 2011 Silvestrovské posezení

Na všechny tyto kulturní akce jste všichni srdečně zváni.

(Mgr. Hana Mazalová Klečáková, Kozohlody)

Pokračování ze str. 3

  �� Cyklystický výlet na Bohdanku se vydařilCyklystický výlet na Bohdanku se vydařil

SDH  PŘIBYSLAVICE
V uplynulém období pořádali přibyslavičtí hasiči hned několik 
akcí.

Námětové cvičení 8. okrsku
V neděli 14. srpna se konalo v Přibyslavicích námětové cvičení 
okrsku č. 8, kterého se zúčastnili i hasiči z Bratčic. Úkolem bylo 
dostat vodu z rybníka „Za draha“, okolo hájenky až do lesa. Přes 
různé peripetie byla voda přivedena téměř ke křižovatce „U ob-
rázku“ a následovalo hašení lesa. Akce svůj účel nakonec spl-
nila a všichni hasiči se sešli v místní hospodě, kde na ně čekal 
sud piva, který  věnoval okrsek.

Taneční parket
Hned další sobotu 20. srpna pořádali hasiči  parket na ukončení  
prázdnin , kde hrála kapela Universum. Bylo pěkné počasí, ale 
jako již tradičně, přišlo málo lidí. Celá akce byla na práci velmi 
náročná – přivézt a postavit parket, stoly, lavice, instalovat pó-

dium - a nakonec vše skončilo opět prodělkem. Proto se parket 
zřejmě letos konal naposledy.

Svatováclavské posvícení 
V sobotu 24. září se konalo tradiční „Svatováclavské posvíce-
ní“. Sluníčko krásně svítilo a po vsi vyhrávala kapela z Golčova  
Jeníkova. Každý, kdo chtěl, dal si zahrát dle svého přání. Nako-
nec muzikanti ještě zahráli večer v místním sále. I když se žád-
né vstupné neplatilo, mnoho lidí nepřišlo a to je určitě škoda.

Brigády
Kromě zábavy hasiči také pracovali. U rybníka „Za draha „ byla 
například opravena a zakryta kanalizační vpusť, aby tam nespad-
ly malé děti. Byla také prováděna údržba požární techniky.

Hasiči z Přibyslavic by touto cestou chtěli také poděkovat zastu-
pitelstvu obce za uvolněnou finanční částku na nákup 3 kusů ha-
dic  „B“. Hadice již obstaral pan Jan Kocián.

(Marcela Němcová, Přibyslavice)

Podzimní období se již hlásí a dlouhé teplé slunečné dny jsou již 
nenávratně pryč. Naše sportovní organizace pro Vás opět připra-
vuje zábavné, pohybové i relaxační chvíle. Cvičení žen a dívek za-
čalo 4.10.2011 vždy v úterý v 19. hod. v budově základní školy. 
Taneční aerobik, cvičení s overbaly, body styling a další dle zájmu. 
Sauna bude zprovozněna od prosince 2011 do března 2012, vždy 
v sobotu od 18. hod. 

Fotbalové aktuality
První utkání bylo sehráno 27.8.2011 v Hostovlicích. Tento zápas 
skončil stavem 5:2 pro náš tým, což byl výborný výsledek pro 
start v nové sezoně. Přeji našim fotbalistům více takových dní. 
Jejich řady rozšířili Aleš Poklop a Josef Mrkvička ml., kteří se vrá-
tili z hostování z Tupadel a Golčova Jeníkova. Aleš Šulc zůstává 
i nadále na hostování v Bratčicích. Náš fotbalový celek je stále 
bez oficiálně stanoveného trenéra.

Střelecká soutěž
20.8.2011 jsme pro příznivce střelby ze vzduchovky připravili 
soutěž na celé odpoledne. Soutěžilo se ve dvou kategoriích. Stří-
lelo se na různé cíle. Klasické terčíky, papírové růže, špalíky, zví-

řecí terče a plechové postavy. Svoji mušku si přišlo vyzkoušet 19 
nadšenců. Místní řady přišli rozšířit chalupáři z Kluckých Chvalo-
vic. Pořadatel pan R. Löwy  předvedl 

TJ-SOKOL VLKANEČ  �  Účastníci střelecké soutěže

Pokračování na str. 5
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dětem svoji sportovní pušku a vysvětlil, 
jaké jsou rozdíly mezi ní a námi používaný-
mi „vzduchovkami“. Zpestřením pro všech-
ny, byl let vyhlídkového letadla, které přelé-
távalo nad místním hřištěm proklatě nízko.
1. Kategorie do 15. let: 
1. místo Míša Holubová
2. místo Katka Altmannová
3. místo Míra Altmann
Výsledky 2. Kategorie nad 15: 
1. místo Luboš Špitálník
2. místo pan „ Čudla“ 
3. místo Dáša Altmannová

Dožínky
Občerstvení letošních dožínek připadlo na 
naši organizaci. Zda jsme tuto úlohu zvlád-
li ke spokojenosti všech, to musí posoudit 
ostatní. Touto formou výbor děkuje všem 
členům za účast a pomoc, zvláště pak při 
konečném úklidu, odvážení lavic, stolů, 
parketu atd.

Aktivní členové TJ budou zvýhodněni
V minulém čísle tohoto čtvrtletníku jsme 
nadnesli zvýhodnění aktivních členů TJ při 
pronájmu kabin a klubových prostor. Za 

odpracovanou jednu hodinu pro organizaci 
se nájem sníží o 15,-Kč. Proto apeluji na 
všechny členy, aby své brigádnické činnos-
ti, které probíhají mimo společně plánova-
ných akcí hlásili členům výboru.

Připravované akce 
Vánoční taneční zábava 25.12.2011 hra-
je skupina PUNC
Novoroční turnaj ve stolním tenise 
15.1.2012 upřesněno na plakátech
 

(Martina Nováková, Vlkaneč)

Pokračování ze str. 4

MS DIANA VLKANEČ
Myslivecké sdružení zajistilo krmení pro drobnou zvěř (bažant, 
koroptev) a pomalu začíná s jejím přikrmováním. Z důvodu nárůs-
tu počtu mufloní zvěře v naší honitbě a následného hlášení škod 
majitelů pozemků byla podána žádost na Městský úřad v Čáslavi 
o povolení mimořádného odstřelu této zvěře. Žádosti bylo kladně 
vyhověno. Do konce roku si případní zájemci o první lovecký lís-
tek mohou podat žádost na OV ČMMJ Kutná Hora. 
V měsíci listopadu začnou hony na drobnou a škodnou zvěř a 
potrvají až do konce roku. Celkem budou čtyři hony během kte-
rých bude probíhat i lov černé zvěře, která se vyskytuje v poměr-
ně velkém množství a páchá škody na zemědělských plodinách.   

Rybářské závody
Z 5.8.2011 na 6.8.2011 v obci Bratčice na rybníku Lázeňka 
uspořádalo naše sdružení první rybářské závody. Zahájeny byly 
ve 20.00 hod. a ukončeny druhý den ve 13.00 hod. Vyhlášení vý-
sledků bylo ve 14.00 hod. Závodů se zúčastnilo celkem 88 zá-
vodníků, z toho dvě ženy. Uloveno bylo 790 ks ryb různé délky 
(kapr, amur, cejn, lín, plotice, atd.). Celkem bylo uděleno 26076 
bodů = 261 metrů ryb. Ředitelem závodů byl Josef Burian a hlav-
ní rozhodčí Václav Burian.
1. místo obsadil p. Doležal Lambert - ulovil 79 kusů ryb o celko-
vé délce 26,77 m. Výhra za první místo: LCD televize. 2. místo 
obsadil Vitvar Zdeněk - ulovil 60 kusů ryb o celkové délce 19,15 
m. Výhra za 2. místo: divočák cca 60 kg. Na 3. místě se umístil 
Polovic Ladislav, který ulovil 46 kusů ryb o celkové délce 17,38 
m a vyhrál digitální fotoaparát.

Podzimní zkoušky ohařů a malých plemen
Dne 17.9.2011 uspořádalo naše sdružení pod záštitou OV 
ČMMJ Kutná Hora podzimní zkoušky ohařů a malých plemen, 
kterých se celkem zúčastnilo 24 psů. Zkoušky úspěšně absol-
vovalo 13 ohařů z 18, u malých plemen bylo úspěšných všech 6 

psů. Z našeho sdružení se zúčastnili dva členové (p. Zelený a p. 
Volenec st.) se svými pejsky a uspěli. V průběhu zkoušek bylo 
zajištěno mobilní občerstvení na poli. Trubači z MS Leština zahá-
jili a také ukončili tyto zkoušky spolu s vrchním rozhodčím p. Ba-
rochem, který poděkoval všem členům, kteří se na této akci po-
díleli. Poděkování patří všem sponzorům - p. Novotnému z Rono-
va nad Doubravou, který věnoval dva pozlacené poháry pro vítě-
ze, p. Cudlinovi z Pertoltic, OÚ Vlkaneč, OV ČMMJ Kutná Hora, 
který věnoval pro všechny zúčastněné balíček výživných granulí. 
V neposlední řadě patří poděkování také p. Zelené s kolektivem 
za občerstvení po celou dobu zkoušek.

Plánované akce
Dne 11.11.2011 uspořádáme Hubertskou zábavu, kde zahra-
jí Staré klády a 6.1.2011 se uskuteční tradiční myslivecký ples, 
kde zahraje skupina Technics. Všichni jsou srdečně zváni. 

(Jiří Volenec ml., Vlkaneč)

  �� Vítěz rybářských závodů- Doležal Lambert (uprostřed)Vítěz rybářských závodů- Doležal Lambert (uprostřed)

Vážení čtenáři,

možná se Vám zdá, že čas nad knihou tolik neletí, ale je to tak. Opět  je tu termín výměny knižního sou-
boru z knihovny v Kutné Hoře. Dne  25.10.2011 bude v knihovně v Kozohlodech nový soubor knih a také 
nová tzv. zimní otevírací doba. 

Bude otevřeno v ÚTERÝ od 17:00 hod do 19:00 hod. 
Knižní fond naší knihovny byl obohacen knihami z darů našich spoluobčanů. Chci jim touto cestou ještě jed-
nou poděkovat. Doma knihy všichni přečetli a našim čtenářům udělají radost.
Do  mého příspěvku patří určitě blahopřání p. Svitákovi Jar. z Kozohlod, dlouholetému knihovníkovi k jeho 
krásným 90. narozeninám. Jménem všech čtenářů přeji vše nejlepší a hodně zdravíčka.
Těším se na Vás, milí čtenáři a věřím, že se v nastávající zimní čas budeme vídat častěji.

(Marie Svitáková, Kozohlody)

Knihovna Kozohlody informuje své čtenáře
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PŘÍSPĚVKY NAŠICH SPOLUOBČANŮ

??
POCHOD OKOLO 
BOHDANČE
Letos jsem se poprvé zúčastnila této 
hromadné akce pořádané vesničkou na 
okraji vysočiny. Zlákaly mě všude přítom-
né plakáty a také moje touha po bližším 
poznání těchto končin. Mohla jsem si vy-
brat, délkově odstupňované trasy pěší 
nebo cyklistické. Jelikož jsem ke své ak-

tivitě zlákala mladší dceru a obě babič-
ky, vybraly jsme turistickou trasu v délce 
10 kilometrů. Ráno jsme si přivstaly, aby-
chom se na místě startu vyhnuly masové-
mu nájezdu všech milovníků přírody. Toto 
jsme považovaly za výhodu po celou dobu 
našeho putování. Naše cesta vedla od 
místní palírny, kde jsme obdržely mapy s 
popisem a malé občerstvení, okolo roz-
hledny Bohdanky, dále vyznačenou lesní 
cestou. Prošly jsme po hrázi Nového ryb-
níka a pokračovaly do obce Třebětín. Zde 

byl záchytný a kontrolní bod u kostela. Po-
řadatelé zde nabízeli příjemné občerstve-
ní a nechyběly ani klobásky. Po vydatné 
svačině jsme pokračovaly v naší procház-
ce. Počasí bylo úžasné a my se spokoje-
ně kochaly krajinou a přitom se nezadrži-
telně blížily k cíli.
Za příjemně strávený den děkuji pořada-
telům a všem doporučuji  příští ročník vy-
zkoušet.

(Martina Nováková, Vlkaneč)

DOTAZY NA STAROSTU
Jak už jsme slíbili, zde je prostor pro vaše dotazy a jiné příspěvky, které nám můžete zasílat na e-mail: ou@vlkanec.cz 
Pokud nemáte přístup k internetu, můžete v úřední dny podat příspěvek na obecním úřadu nebo u kteréhokoli zastupitele. Jen vás 
prosíme, dotazy formulujte písemně, aby byl zachován přesný záznam Vaší otázky.

? Co to znamená spoluúčast občanů na přípojky inženýrských sítí?
V současné době platí místní občané za nové připojení na  inženýrské sítě obce tyto poplatky: připojení na veřejnou kanalizaci – 
10.000,-Kč, na veřejný plynovod –10.000,-Kč, na veřejný vodovod – 5.000,- Kč. Výše těchto poplatků se zatím nebude měnit. Vzhle-
dem k tomu, že hlavní řady jsou již převážně vybudovány, nelze tyto peníze vybírat jako příspěvky na investice, ale je třeba změnit 
formu platby. S občany, kteří se budou chtít nově připojit na místní inženýrské sítě (a v dané lokalitě nebude probíhat nová výstav-
ba hlavních řadů) bude od 1.9.2011 uzavírána darovací smlouva. Tento způsob je právně a administrativně správný.

? Proč je na bývalé hospodě v Kozohlodech nápis „Obecní dům č.p.22“, kdo to povolil?
Tento nápis byl pečlivě vybírán místním spolkem hasičů v Kozohlodech a byl dle mého názoru zvolen velmi vhodně, je neutrální a 
výstižný. Stejný názor mají i zastupitelé obce, kteří se shodli na tom, že nápis a malba historické stříkačky Márovky, kterou hasiči 
plánují umístit do druhého štítu, budově jen prospějí.

? Naše obec bude platit Golčovu Jeníkovu za zřízení sběrného dvora?
Ne to určitě ne. Město Golčův Jeníkov plánuje zřídit ve svém katastru sběrný dvůr a požádalo okolní obce o podporu. Jedná se pou-
ze o souhlasné stanovisko a přiznání území obce jako spádové území ke sběrnému dvoru. Obec Vlkaneč tento projekt podpořila 
svým vyjádřením souhlasu. Naši občané budou mít v případě jeho vzniku možnost ukládání odpadu jako je např. starý nábytek, sta-
ré oblečení, elektronika atd. 

? Ve Vlkanči budou nové stavební parcely? 
Ano, plánujeme, že v roce 2013 by už měly být ke koupi. Musí však proběhnout 2.změna územního plánu (ÚP), která bude řešit za-
členění nově koupeného pozemku za drahou před Kameníkovými do intravilánu obce pro výstavbu RD. Jedná se celkem o 6000m2, 
které budou rozděleny na 6 stavebních parcel. V této lokalitě se již nachází veškeré sítě (voda, kanalizace, plyn, elektřina), bude 
třeba ale provést ještě nové přípojky.       (starosta Stanislav Pavlas, Vlkaneč)

Přijmeme nového
SPRÁVCE HŘBITOVA

V KOZOHLODECH
Obec Vlkaneč hledá nového správce hřbitova v Kozohlodech z řad 
místních občanů. Zájemci se mohou hlásit na obecním úřadu ve Vl-
kanči v pracovní dny od 7:00 do 15:00 nebo na telefonním čísle 

327 391 106

Od 1.10.2011 byl zahájen provoz této služby v prostorách kadeřnictví ve 
Vlkanči a to každou středu od 9:00 do 19:00 hod. Tuto službu provozuje 
paní Klára Holubová z Vlkanče. Občané se mohou na masáže objednat nej-
později den předem telefonicky nebo na e-mail.

RELAXAČNÍ A SPORTOVNÍ RELAXAČNÍ A SPORTOVNÍ 

MASÁŽEMASÁŽE

Ceník:
�  masáž zad a šíje  45 min 190,-Kč
�  záda, šíje, zadní strana nohou  60min 250,-Kč
�  celotělová masáž (ruce, nohy, šíje, záda)  90 min 300,-Kč
�  lávové kameny  60 min 350,-Kč
�  masáž nohou (celé)  30min 120,-Kč
�  masáž rukou (celé)  30min 120,-Kč
�  šíje (klient sedí)  30min 120,-Kč

e-mail: k.hb@seznam.cz

MASÁŽE: Klára Holubová, tel.: 721 405 756

V budově kabin TJ Sokol Vlkaneč 
bude opět k dispozici pro veřejnost sauna 

od 3.12.2011 do března 2012
každou sobotu od 18:00 hodin

SAUNASAUNA



ZPRAVODAJ OBCE VLKANEČ číslo IV strana 7

Nevím jak vám, ale mě to připadá senzač-
ní a skoro až neuvěřitelné, že v jedné ne 
příliš velké vesnici vzniknou tři hudební 
kapely, které veřejně vystupují a co víc, 
jejich produkce se líbí posluchačům. Spo-
lečně jsme si je měli možnost poslech-
nout na letošních dožínkách, respektive 
na letním parketě, který se konal večer. 
Bylo opravdu nevlídné počasí, vytrvale pr-
šelo skoro do jedenácti hodin, přesto se 
sešlo okolo 150 lidí, kteří je chtěli vidět 
a slyšet všechny pohromadě. Nebo se při-
šli podívat jen na ty své favority? To už 
je jedno, hlavní je, že se parket konal. A 
kdo tam tedy hrál? No přeci ostřílení klu-
ci z NAPLECH, nováčci FLOJJ a staří–mla-
dí NoBODY. Chtěly jsme se o nich něco 
víc dozvědět, což se nám podařilo a tak 
se s vámi podělíme o zajímavé informace.

Kapela NaPlech 
už je ve svém okolí dobře známá. V létě 
2007 přišla na svět myšlenka na její zalo-
žení a pod vedením Honzy Linharta se klu-
ci doslova začali učit hrát na klasické ky-
tary a starou bicí sestavu. První opravdo-
vá zkouška celé kapely, s novými nástro-
ji, proběhla až o rok později, tehdy začali 
zkoušet v sále vlkanečské hospody a dal-

ší rok trvalo, než jsme je poprvé mohli vi-
dět na pomyslném pódiu sportovních ka-
bin, kde večer 4.7.2009 zahráli po turnaji 
v malé kopané. Dnes mají svoji zkušebnu 
a za sebou už dvacet vystoupení na rock-
ových zábavách, ať už jako hlavní kapela 
nebo předkapela. Rock a rock n´roll je je-
jich oblíbený žánr, který hrají a jejich poslu-
chačům se očividně líbí.

Co takhle zahrát si na nějakém hudebním 
festivalu? Neláká vás to?
Proč by ne. Na jeden jsme už dokonce po-
zvaní, jsou to „Pivní slavnosti v Ledči nad 
Sázavou“. A rádi zahrajeme na dalších.

Kdy plánujete natočení prvního CD?
V současné době nic takového neplánuje-
me, teprve až bude více vlastní tvorby, za-
čneme o něčem takovém uvažovat.

To znamená, že už máte nějakou vlast-
ní tvorbu?
Ano. Jsou to prozatím dvě skladby, které 
složil Honza Burian, ale v nejbližší době 
snad přibudou další.

Kde budete v brzké době vystupovat?
16.11.2011 v Golčově Jeníkově v klubu 
Vagon a 3.12.2011 ve Vlkanči, bližší in-
formace můžete nalézt na našich interne-
tových stránkách www.na-plech.wz.cz

Co říkáte na vznik dvou nových kapel ve 
Vlkanči?
Je to dobře, že je tu tolik muzikantů, ales-
poň se nabízí možnost společných koncer-
tů, což může být pro posluchače zajímavé, 
jak se konec konců ukázalo na dožínkách. 
Užili jsme si to.

Cítíte FLOJJ jako konkurenci? Byli dost 
dobří.
Právě proto, že byli dobří, jsou pro nás kon-
kurencí, ale zároveň motivací, což je dobře. 
V žádném případě však necítíme rivalitu.

Co říkáte na to, že Honza hraje ve dvou 
kapelách zároveň?
Pokud to neomezuje naši kapelu, tak nám 
to rozhodně nevadí, alespoň Honza sbírá 
nové zkušenosti.

Kde byste chtěli vystupovat?
Žádné konkrétní místo, kde bychom chtěli 
hrát nemáme, je to všude tam, kde je dob-
ré publikum.

INVAZE HUDEBNÍCH KAPEL VE VLKANČI

Kapela NAPLECH 
Kristýna Nováková – zpěv
Ruda Broum – sólová kytara
Jindřich Drahokoupil – bicí
Jan Burian - sólová kytara
Kamil Novák - basová kytara
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KAPELA Flojj
je nejmladší kapela a to doslova. Její čle-
nové (průměrný věk 17 let) se dali dohro-
mady letos v červenci, i když myšlenka na 
její založení vznikla o letních prázdninách v 
roce 2010, s nápadem tehdy přišli Franti-
šek Horák a Jindřich Časar. Oslovili ostat-
ní a každý zkoušel zatím sám doma. Ně-
kteří už předtím měli zkušenosti z hudeb-
ní školy, ale na nynější nástroje se většina 
učila doma. První společnou zkoušku měli 
6. července 2011 v nově vybudované zku-
šebně ve sklepě mateřské školy.

Co všechno se muselo upravit ve vaší ny-
nější zkušebně?
Bylo toho mnoho, museli jsme vybourat 
zeď, opravit omítky, vymalovat, dát nové 
okno, nové dveře a lino. Pomáhali nám 
Jan Javůrek, František Horák st., Luboš 
Kořínek a Obec Vlkaneč. 

Co na to říkají doma?
Doma jsou rádi, že nás to baví.

Jaký repertoár hrajete a proč?
Hrajeme rock a bigbeat, je to styl všem 
známý a nám v kapele nejbližší.

Jaké máte ambice?
Ambice? Ty jsou velké (smích).

Je vaším snem prorazit se svou kapelou 
na hudební scénu nebo vás to zatím ani 
nenapadlo?
Určitě nás to napadlo, ale dále o tom za-
tím nepřemýšlíme.

Chtěli byste se zúčastnit nějakého hu-
debního festivalu? A Jakého?
Určitě, jednou až se zlepšíme - Votvírák, 
Rock for people.

Kapela NoBody 

Tereza Fendrichová – zpěv
Václav Semerád – basová kytara
Slávek Vlk – bicí
Radek Löwy sólová kytara
Jan Burian - sólová kytara

NN
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Kapela NoBody 
společně zkouší půl roku. S nápadem na její 
založení přišel Vašek Semerád, oslovil Sláv-
ka Vlka, přidal se Radek Löwy, a už to jelo. 
V současné době má 5 členů, doposud se 
scházeli v bývalé knihovně ve školní budo-
vě ve Vlkanči. Od října budou mít novou zku-
šebnu, po dohodě s přibyslavickými hasiči 
jim obec propůjčila prostory nad hasičskou 
zbrojnicí v Přibyslavicích. 
Mnozí si určitě vzpomenou na „legendár-
ní“ vlkanečskou kapelu Body, Vašek a Slá-
vek byli jejími zakládajícími členy, nedalo mi, 
abych se nezeptala.

Měl to být návrat kapely Body?
Ne, tak to vůbec nebylo myšleno, prostě 

jsme si chtěli jen zahrát a nějak příjemně 
trávit volný čas.
Tuším správně, jak vznikl název NoBody?
Jasně, nejsme Body.

Ale hrajete nějaké písničky od nich?
To ano, pár jich v repertoáru máme.

Co všechno hrajete?
To co nás baví. Máme nazkoušených asi 
16 písniček od různých kapel, je to převáž-
ně rocková muzika – Metalica, Katapult, 
Harley, Aleš Brichta aj.

Chtěli jste od začátku zpěvačku?
Vyloženě ne, tak nějak to vyplynulo, jed-
nou v hospodě Vašek oslovil Terezku, pro-
tože věděl, že se věnovala zpěvu a bylo to. 
A pak jsme zjistili, že kvůli složitějším písnič-

kám musíme sehnat ještě jednoho sólového 
kytaristu, nakonec k nám definitivně přibyl 
Honza Burian. Někdy zaskakuje i Láďa Löwy.

Dožínky byly vaše první veřejné vystou-
pení?
Ano. Předtím proběhlo několik country ve-
čerů, ale v trochu jiném složení.

Chtěli jste hrát na zábavách?
Původně ne, chtěli jsme si hrát jen tak pro 
sebe, ale hodně lidí už se nás na to pta-
lo, a tak jsme se rozhodli, že to zkusíme.

Jak často zkoušíte?
1x týdně a před akcí 3x v týdnu.

Kde byste si chtěli zahrát?
Tam, kde nás to bude bavit. 

Pokračování na str. 9
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Kde jste doposud vystupovali a kde bys-
te chtěli vystupovat? 
Zatím jsme hráli jen několikrát ve Vlkanči. 
Nám nezáleží na tom, kde hrajeme, hlav-
ně, že sbíráme zkušenosti.

Co říkáte tomu, že vás po vystoupení na 
dožínkách všichni chválili? Čekali jste ta-
kový úspěch? 
Je to určitě hezké, ale musíme zanechat 

chladnou hlavu a zůstat nohama na zemi. 
Takový úspěch jsme nečekali.

Silnou stránkou vaší kapely je zpěv, Len-
ka má úžasný hlas, řekli jste jí to kluci? 
Ano, Lenka má výjimečný hlas, jsme rádi, 
že je s námi v kapele. 

Lenko, jak se cítíš mezi kluky? Berou tě 
jako parťáka?

Ano, je to super. Jsem ráda, že jsem do 
toho šla. A jako parťák se rozhodně cítím. 
A taky, který holce by se nelíbilo mít ved-
le sebe 4 kluky!   

(Na tomto článku spolupracovaly Anna 
Horáková, 

Saša Semrádová 
a Bohumila Semrádová)

Kapela FLOJJ 

František Horák - sólová kytara
Lenka Kořínková - zpěv
Ondřej Suchomel - klávesy, kytara, zpěv
Jindřich Časar - bicí
Jan Melechovský – basová kytara, zpěv

PŘEHLED PLÁNOVANÝCH AKCÍ 

ŘÍJEN 2011 - LEDEN 2012
Říjen � Drakiáda ve Vlkanči (ZŠ Vlkaneč)
� � 28.10. Zabíjačkové hody v Kozohlodech (SDH Kozohlody)
� � 31.10. Průvod strašidelných světýlek ve Vlkanči (ZŠ Vlkaneč)

Listopad � 11.11. Hubertská taneční zábava ve Vlkanči, hraje hudba Starý klády (MS Diana)
� � 19.11. Kateřinská taneční zábava , hraje hudba Starý klády (SDH Kozohlody)
� � 25.11. Výroční valná hromada (SDH Kozohlody)
� � 27.11. Rozsvícení vánočního stromu v Kozohlodech (SDH Kozohlody)
� � 27.11. Rozsvěcení vánočního stromu ve Vlkanči (OÚ Vlkaneč)

Prosinec � vánoční besídka žáků ZŠ a MŠ Vlkaneč ( termín bude upřesněn)
� � 18.12. Vánoční koncert v kostele v Kozohlodech (SDH Kozohlody)
� � 25.12. Vánoční taneční zábava ve Vlkanči, skupina PUNC (TJ Sokol Vlkaneč)
� � 31.12. Silvestrovská oslava v Kozohlodech (SDH Kozohlody)

Leden 2012 � 6.1.   Myslivecký ples, hraje hudba Technic (MS Diana)
� � 15.1. Novoroční turnaj ve stolním tenise ve Vlkanči (TJ Sokol Vlkaneč)

Termíny akcí budou upřesněny na informačních plakátech umístěných ve vývěskách a na plakátových plochách a v neposled-
ní řadě i na internetových stránkách obce.
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FARNOST
Drazí přátelé,

asi si řeknete, co chtěl farář nadpisem sdělit? Nechá se tam do-
plnit mnoho slov: Např. kam kráčíš, nebo: jako příklad, nebo: jako 
místo klidu, nebo: jako symbol hodnot atd. Skutečně samotné 
slovo vesnice může znít hanlivě – kouká mu sláma z bot -, nebo 
může být synonymem krásy – viz vesničky ve Švýcarsku nebo Ra-
kousku, nebo Veselý kopec u nás. Pro lidi z měst to může být sy-
nonymum pro odpočinek, protože opustí ruch města a klid vesni-
ce jim umožní duševní relaxaci. Pro jiné může být vesnice místem 
aktivního odpočinku, kdy po sedavém zaměstnání odpočívají pra-
cí na zahradě či chalupě. Pro nás, žijící na vesnici, může být tento 
prostor jak radostí tak i komplikací. Radostí proto, že běžně využí-
váme toho, proč lidé z měst odjíždějí na své 
chalupy, a komplikací proto, že se na vesni-
ci žije dráž, často se složitě musíme dopra-
vovat do města za prací, lékařem či do ško-
ly. Přes tyto problémy se mi ve Zbýšově a v 
ostatních vesnicích mé farnosti líbí. I přes-
to si musím položit otázku. Jaký význam má 
vesnice dnes?
Je vesnice pouze místem pro nemajetné, 
kteří tam podědili své chalupy, a jelikož by 
neměli kde bydlet, tak tam bydlí? Nebo je noclehárnou pro chalu-
páře, kteří si přijíždějí odpočinout? Doufám, že ne. Znamenalo by 
to, že veškeré hodnoty, které byly spojeny s vesnicí během totality 
a svobody zmizely. Znamenalo by to, že prakticky neznáme obsah 
pojmu sounáležitost, jenž byl patrnější v křesťanských kruzích než 
mezi pionýry či soudruhy, kteří v jednom konkrétním případě ne-
jenom že nedonutili, ale ani nedovolili jinému soudruhovi vstoupit 
do kostela v den pohřbu své vlastní matky. Další kvalitou vesni-
ce byla ochota pomoci. V pohádce Nejkrásnější hádanka to krás-
ně ukazuje Majdalenka, kterou babička požádala, aby se jí smě-
la přidržet a ona ji nabídla své rámě. Je zřejmé, že existují i jiné 
hodnoty, které činí lidi humánními. Mezi nimi je to také víra v živé-

ho Boha. Tyto věci se vytratily nejenom z vesnice, ale celkově ze 
společnosti. Lékem na nemoci dnešní doby není právo zvláště v 
českém pojetí, kdy ani právníci  nemají solidní povědomí o pojmu 
práva a spravedlnosti. Nezpochybňuji tím význam justice a dalších 
subjektů vytvářející právní vědomí, ale poukazuji na hranice práva.
Otázka tedy zní, co pomůže k tomu, aby si lidé více vážili jeden 
druhého, co nás přiblíží více k právnímu státu, co nám pomůže 
lépe naslouchat druhému, vést dialog, jehož základním předpo-
kladem je schopnost ztišit se, mít úctu ke starým lidem, poslou-
chat autoritu, včetně té, která se mi nelíbí atd. Odpovědí je pro-
hlubovat svůj vztah k druhým lidem. Toto je možné více na vesni-
ci. Setkávám se tam s více lidmi a tím to na mě klade větší ná-
roky, než když se o to snažím pouze v rodině, kde se setkávám 

pouze se třemi lidmi Jsem nucen více k obě-
tem, které přinášejí plody také v čistě me-
zilidských vztazích. Jsem více obohacován, 
protože každý člověk je originál a tudíž má 
něco, co já nemám, ale zároveň potřebu-
ji. Hodnoty jako je úcta, poslušnost, přátel-
ství, ctnosti atd, se nedají koupit, ale pouze 
dostat. Je pravdou, že to můžu dostat pří-
mo od Boha, ale je to Bůh, který stvořil člo-
věka společenského. Že je vesnice lepším 

prostředím pro společenské změny než město. Také je zřejmé 
že návrat  k Bohu je lepším lékem na nemoci dnešní doby než 
právo v pojetí dnešních lidí. Problém je v tom, že tyto změny ne-
jsou rychlé, ale postupné. Proto je často považujeme za neúčin-
né. Chtěl bych jako protiargument připomenout sv. Václava, kte-
rý vybudoval stát na křesťanských principech, a to i přesto, že 
se toho nedočkal. V rámci dne české státnosti volal pan presi-
dent Václav Klaus církev k hlasitějšímu propagování konzervativ-
ních hodnot, protože jedině v nich je zdravá progrese. Přeji Vám 
všem ochotu navrátit se k lidským hodnotám, přímluvu sv. Vác-
lava. S radostí vám žehná Petr Tobek, farář.

(Vše dobré přeje Petr Tobek, farář)
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VESNICE

HUMANITÁRNÍ SBÍRKAHUMANITÁRNÍ SBÍRKA
Obecní úřad Vlkaneč pořádá ve dnech 3.11. a 4.11.2011

humanitární sbírku ošacení pro neziskovou organizaci Diakonie Broumov. 

Sběrné dny budou :Sběrné dny budou :
3.11.2011 od 16:00 do 17:00 v Přibyslavicích sále místní hospody
4.11.2011 od 17:00 do 18:00 v Kozohlodech sále místní hospody
4.11.2011 od 16:00 do 18:00 ve Vlkanči na obecním úřadě 

Co vše lze darovat: -letní a zimní oblečení, lůžkoviny, prostěradla, ručníky, utěrky, záclony, látky, domácí potřeby (nádo-
bí – funkční), peří, péřové přikrývky a polštáře, deky, hračky a školní potřeby, noviny a časopisy, knihy, nepoškozená obuv, 
kabelky, tašky, peněženky.

Co nelze darovat: lyžařské boty, oděvy z umělých vláken (silon, nylon, dederon), ledničky, televize, počítače, nábytek, 
jízdní kola, lyže, kočárky.

Sbírka je určena jako materielní pomoc potřebným občanům u nás i v zahraničí.


